國立中山大學　　　學年度第　　學期
國外傑出教師短期教學課程開設申請表
National Sun Yat-sen University

_______Semester of Academic Year_______

Application for Short-Term Course Offerings by Outstanding Foreign Instructors
108.02.01更新
Updated on 2019.02.01

※本表限己核准之『延攬短期國外傑出教師來校教學申請案』使用
Only for applicants whose Application to Recruit Outstanding Foreign Instructors for Short-Term Teaching at NSYSU has been approved.
	開設單位
Department
	
	系

所
	□學士班 □ Bachelor’s
 □碩專班 □ MBA
□碩士班□ Master program   
  for working progessional
□博士班　□ PhD

	開設課程名稱
Name of Course
	中文
Chinese
	　
「英語講授」課程，　　　學分
(______credits for courses taught in English)

	
	英文
English
	

	教授姓名
Instructor’s Name
	　
	□講座教授
□ Chair Professor
□客座教授
□ Visiting Professor
□客座副教授
□ Visiting Associate Professor

	上課時間
Course Schedule
	自　　年　　　月　　　日起至　　　月　　　日止，共      週。
From ________to_______(YYYY/MM/DD), for _____ week(s) in total.

	
	每週　　　第　　　　　堂（計　　　小時）教室：　　　　　
___ class periods, every ___ week(s), for a total of ___hours, in Classroom: _______________

	限修條件
Course Requirements
	

	備註說明
Remarks
	

	開課單位主管簽章
Course-Offering Department Chair (Signature)
	
	院長簽章
Dean (Signature)
	

	課務組開課
Curriculum Division Approval
	
	課　號
Course Number
	


 申請日期：　　　年　　月　　日
 Date of Application (YYYY/MM/DD):______________________
說明：
Please note:
1. 本表限己核准之『延攬短期國外傑出教師來校教學申請案』開課填送．
This form is to be completed and submitted by applicants whose Application to Recruit Outstanding Foreign Instructor for Short-Term Teaching at NSYSU has been approved.
2. 上課時間每天至多六小時為原則，每一學分上課須授滿十八小時（含考試），實驗（習）時數加倍。
Classes are limited to at most 6 hours a day; each academic credit must involve 18 hours of instruction (including examinations) with double the number of lab hours (or internships).
3. 本校教務系統（學生選課及成績）目前仍以中文科目名稱為主，請填寫確實開課之中英文課程名稱．
Course titles in the university’s academic affairs system (student course selection and grades) are mostly in Chinese; please provide both the Chinese and English titles of the course to be offered.
4. 短期課程仍需提經各級課程委員會審議，但得於開課後再補提追認。

Short-term courses must still be presented to the curriculum committees at all levels for review; however, submission for ratification may proceed after the course has been established.
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